
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 227 im. Lotników 

Polskich Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 5 

z dnia 20 czerwca 2023 roku. 
 
 

Na zebraniu obecni byli: 

• Dyrektor Pani Beata Wojtyra 

• Przewodnicząca Rady Rodziców – Katarzyna Draganek 

• Skarbnik Rady Rodziców -   Kinga Błachnio. 

• Z-ca Przewodniczącej Rady Rodziców -  Anna Oleksiuk 

• Członkowie Rady Rodziców z klas 0A,2C,3B,4A,4B,5A,5B,6A,6B,7A + pisemne 

upoważnienie z kl. 2a dla P. Katarzyny Draganek 

 

Porządek posiedzenia: 

• Otwarcie zebrania, powitanie przez Przewodniczącą RR, wybór protokolanta 

zebrania. 

• Zabranie głosu przez Panią Dyrektor, która: 

- poinformowała o pozytywnym wyniku rekrutacji uzupełniającej do 1 klasy o profilu 

sportowym i o utworzeniu klasy 1 o profilu sportowym w roku szkolnym 2023/24. Klasa 

będzie liczyła 24 uczniów (jeden uczeń przystąpi do egzaminu sportowego w sierpniu 

2023, po pomyślnym zdaniu dołączy jako 25 uczeń.)   

- przekazała, że po Radzie Pedagogicznej, która miała miejsce 15.06.23r powołano komisję 

stypendialną zgodnie z nowym Regulaminem …..... , który został nam przekazany przez 

Dyrekcję. [Regulamin w Załączeniu]. Zgodnie z w/w Regulaminem stypendia …..... 

przyznawane dla uczniów od średniej ocen 5.0 . Kwoty stypendiów : 100zł – (średnia 5.0- 

5.44) 150zł – (średnia 5.45- 5.99) 200zł – (średnia 6.0). Najwyższa średnia w tym roku 

szkolnym uczennica z klasy 7A – średnia 6.0. 

- poprosiła aby z budżetu RR dofinansować stypendia w kwocie 1200zł. Pozostała kwotę 

Szkoła dostała z naszej gminy. 

- przedstawiła wykaz świadectw z czerwonym paskiem uczniów z klas 4-8 

kl. 4A – 11os. ( 6 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

kl. 4B – 16 os. ( 5 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

kl. 5A – 9os.  ( 3 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

kl. 5B – 6 os.  ( 3 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

 kl. 6A  – 15 os.  ( 9 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

 kl. 6B – 6 os.  ( 1 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

 kl. 7A – 6 os.  ( 5 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

 kl. 8A  – 5 os.  ( 4 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

 kl. 8B – 7os.  ( 3 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

 kl. 8C – 7 os.  ( 6 ze średnią 5.0 lub wyższą ) 

- poinformowała o tym, że kierując się bezpieczeństwem uczniów powstanie szlaban, który 

uniemożliwi samochodom wjazd na boisko szkolne. 



- poinformowała, że od września w szkole zaczną funkcjonować domofony, co przyczyni 

się do zwiększenia bezpieczeństwa i uchroni przed wejściem do szkoły osób 

niepowołanych. 

- poinformowała, że trwają prace nad zmianami w Statucie Szkoły dotyczące m.in. sposobu 

oceniania uczniów (punktowy się nie sprawdza) oraz nad średnimi ważonymi. 

• Dyskusja 

- Padło pytanie dlaczego zmieniono próg przyznawania stypendiów i dlaczego dokonano 

tego tak późno. W odpowiedzi Dyrekcja poinformowała,że zależy jej na tym aby 

uczniowie,którzy faktycznie się wyróżniają otrzymywali stypendia. 

- Zapytano dlaczego nie powołano do komisji stypendialnej przedstawiciela RR. Dyrekcja 

poinformowała że może powołać ale nie musiała tego robić. 

• Pożegnanie Pani Dyrektor. 

• Dyskusja 

• Powstanie pismo do Pani Dyrektor z wnioskiem o zmianę w Regulaminie 

przyznawania stypendiów i dodanie przedstawiciela RR do komisji stypendialnej. 

Skoro Dyrekcja prosi nas o pieniądze z budżetu RR to powinniśmy mieć swój udział 

w działaniach w/w komisji. 
 

• Głosowanie nad wyborem Fotografa na kolejny rok szkolny. 

• Zgłoszono propozycję jednej firmy „ Piękna Pamiątka” 

• Upoważnionych do głosowania 10os. 

• Wyniki głosowania Za – 10os. Przeciw- 0 Wstrzymało się – 0 

Jednogłośnie wybrano na fotografa firmę „Piękna Pamiątka” na rok szkolny 2023/24 z 

zaznaczeniem rezerwacji terminu zdjęć klasowych na wrzesień jeszcze w czerwcu. 

• Głosowanie nad przeznaczeniem 1200zł z RR na stypendia za osiągnięcia w nauce 

dla uczniów ze średnią 5.0 i wyższą 

• Wyniki głosowania Za – 10os. Przeciw- 0 Wstrzymało się – 0 

Jednogłośnie podjęto decyzję o przyznaniu kwoty 1200zł na stypendia. 
 

• Głosowanie nad przyznaniem nagród rzeczowych -„Bon do Empiku” na kwotę 50zł 

dla uczniów ,którzy otrzymali świadectwo z czerwonym paskiem ale nie osiągnęli 

średniej ocen 5.0 

- Wyniki głosowania Za – 10os. Przeciw- 0 Wstrzymało się – 0 

Jednogłośnie podjęto decyzję o przyznaniu bonów do Empiku dla 44 uczniów szkoły. 
 

• Zgodnie z ustaleniami z poprzedniego zebrania RR oraz po pomyślnym 

przegłosowaniu nagrodzenia ucznia kl. 6b za pomoc koleżeńską oraz poświęcanie 

prywatnego czasu i świecenie przykładem dla kolegów z klas młodszych ,poddano 

pod głosowanie kwotę ustalonej nagrody.Jest to nagroda przyznana przez Rodziców 

na podstawie obserwacji podczas zawodów,które odbywały się przez cały rok 

szkolny.  Trenerzy i wychowawcy nie zgłosili propozycji nagrodzenia innych 

uczniów. 

Głosowanie nad przeznaczeniem 150zł z funduszu RR na nagrodę specjalną 



Wyniki głosowania : 10 głosów za ; 0 przeciw;  0 się wstrzymało 
 

• Zebranie zamknęła przewodnicząca Prezydium Rady Rodziców Pani Katarzyna 

Draganek dziękując rodzicom za zaangażowanie i pomoc w działaniach na rzecz 

naszej szkoły. 
 
 

 
 
 
 


